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Møtereferat FAU Bore skule

Møtedato: 21.11.23 Møtetid: 1930 - 2100 Møtestad: Bore skule
Møtedeltakere:
Gry Eileen Grude - 1A
Helene Seldal - 1B
Iselin Aarsland Abrahamsen (SMU) - 2C
Olav Andreas Lura (Leder/KFU) - 2D
Ine Bjorheim Berge - 4A
Hege Suphellen Guggedal - 5A
Katarzyna Sziwa - 5B
Lill Christine Vien (Nestleder/referent) - 6B
Jorun Beate Fylkesnes - Rektor
Åse Opsahl Egge - Avdelingsleder 5. & 6. trinn

Forfall:
Gaute Hovtun - 3B
Kim Roger Mæland - 4C
Linda Tveit Paulsen (Kasserer/vara SU/SMU) - 6B

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

23/24 14

Godkjennelse av FAU møtereferat 03.10.2023 og innkallelse 21.11.2023

● Innkalling og møtereferat godkjent.

23/24 15

FAU leders tid - November

Økonomi - lite endringer nå, det kommer flere utgifter fremover

FUG’s spørreundersøkelse - har mottatt foreløpige data, men
venter med gjennomgang til endelig resultat er klart.

Uttale PlanID 2010 - leder og nestleder har sendt inn en uttalelse på vegne av
FAU Bore skule.

Brannvernopplæring - Skulen har hatt en runde med opplæring og vil ha ny
runde for de som ikke hadde anledning første gang uke 48.
Alle som skal låne lokaler på skolen MÅ ha denne opplæringen for å kunne låne
lokalene.
Denne opplæringen vil være fast hver august og må gjentas av alle som skal låne
lokaler. Kommende skoleår vil opplæringen være torsdag 29.august 2024
kl.13:30
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Det var tilbakemeldinger fra noen foreldrekontakter at tidspunktet for
opplæringen var utfordrende, da det var i arbeidstiden. Tilbakemelding fra
rektor var at det ikke bare er foreldrekontakter som deltar på
brannvernopplæringen og derfor er det ikke ønskelig å legge dette til tidspunkt
for foreldremøte som ble foreslått.

Komiteer -
Gatecup komitee er opprettet.
17.mai komitee, nesten komplett. 10.januar er første møte for 17.mai komiteen.
FAU- leder kaller inn og deltar på første møte.

23/24 16

Reflekskampanje 23/24

Denne startet mandag 13.november. FAU-leder tok ansvaret for fellessamlinger

og delte ut refleksvester til alle elever ved skolen. FAU leder ønsker mer

deltakelse fra resten av FAU. Mye logistikk og en del utfordringer ved utdeling.

Lærere og elever positive til kampanjen.

FAU planlegger stikkprøver 3-4 ganger i løpet av kampanjen. Ønsker at flere FAU

representanter blir med å ta stikkprøver da det er tidkrevende å gå innom 24

klasser.

Planen var å dele ut refleksvestene den 19.oktober, refleksens dag, men vi kom

sent i gang. På første trinn, fikk elevene utdelt reflekser (ikke av FAU) før vi fikk

kommet i gang med reflekskampanjen.

Forslag om å sette startdato for neste års reflekskampanje på 1.FAU-møte neste

år, slik at vi er i forkant. (torsdag 17.okt refleksens dag 2024)

Belønning i slutten av kampanjen - Frukt og diplom. Kantina hjelper til med å

dele opp frukt som blir utdelt på en tirsdag.

23/24 17

Rektors tid - November

Trygt og godt skolemiljø, inkludert språkbruk -

Jobber med språkbruk, få saker som kommer til ledelsen.

Det jobbes godt med 9A sakene, elevene er flinke til å gi beskjed til voksne og

foreldre til skolen. Sosped. og ledelsen er tett på 9A sakene.

En økning i aktivitetsplaner. Jobber spesielt med aktivitetsplaner i noen få

klasser, hvor planene går på klassenivå.

Personalsituasjon/sykefravær-

Fremdeles noe langtidssykefravær, noe av dette er kjent. Vanskelig å få tak i

vikarer og lærere generelt, utfordring i de fleste skoler. Lærerskolestudenter

brukes ofte som vikarer.

Økonomi -

81,7% mot 81,6% i oktober

Kvalitetsmelding -

Denne jobbes det med og forklaring bak tallene for å få en forståelse.

Temakveld
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Utviklingsplan

Resultat nasjonale-prøver

Annet-

Plandag fredag 17.november

SFO deltok på sterk Marte Meo foredrag. 2-3 SFO ansatte kurses i Marte Meo

hvert år.

Pedagogene deltok på skolemøte for Rogaland. Foredrag om kritisk tenkning.

Etterpå kunne pedagogene velge mellom ulike kurs.

Alle som går i 6.klasse og sokner til Kleppelunden skole har indikert at de ønsker

å fortsette i 7.klasse på Bore skule til høsten 2024. Endelig vedtak vil bli gjort i

januar.

23/24 18

Evaluering av TV-aksjonen

● Utsettes til neste møte da det ikke er noen representanter for 3.trinn

23/24 19

Trafikksikkerhet

● Vaktordning

1.trinn, det jobbes med organisering. Planlegger å starte i uke 49.

Foreldrekontaktene er involvert. Det er satt opp 3 punkter. Krysset mellom

Verdalsvegen og Røsslyngvegen, drop-sonen og ved innkjørsel til skolen.

23/24 20

Foreldremøte mars 2024

● Barnevakten.no

Vi er enige om at foreldremøte i vår strekker seg over to kvelder hvor det blir en

felles del for 1.-3. en kveld og 4.-6. en annen kveld. Først felles del i aula og

deretter klassevis hvor en skal diskutere gitte oppgaver (f.eks i 30 min).

Leder avtaler med barnevakten og bestiller aula.

23/24 21

Kantine ved Bore skule

● Oppfølging fra forrige møte

● Varighet. Helsedirektoratets anbefaling - minimum 20 minutter til å spise. Tid til
håndvask, finne mat og rydde bør komme i tillegg.

● Spisetidspunkt. Helsedirektoratets anbefaling - mellommåltid om skoledagen
varer lenger enn 3 timer etter lunsj.

● Erfaringer til neste skoleår.
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https://www.helsedirektoratet.no/retningslinjer/mat-og-maltider-i-skolen/del-1-mat-og-maltider-i-barneskole-og-skolefritidsordning#elevene-bor-sikres-nok-tid-til-a-spise-minimum-20-minutter
https://www.helsedirektoratet.no/retningslinjer/mat-og-maltider-i-skolen/del-1-mat-og-maltider-i-barneskole-og-skolefritidsordning#det-bor-tilrettelegges-for-maltider-med-maksimalt-3-4-timers-mellomrom-begrunnelse


Fungerer godt og skolen opplever at rutinene er mer innkjørt hos elevene.
Første og siste pulje har mulighet for å utvide tiden noe. Det er 2 stasjoner hvor
elevene kan forsyne seg. Ordenselevene tar med matbokser og skolemelk.
Elevene får vann i kantina.
Opplever heller at elevene blir tidlig ferdig og må holdes litt igjen enn at de ikke
rekker å spise opp.

Det er mulig å gi 5 minutter ekstra. Da må dette tas av undervisningstid. Skolen
vil i løpet av våren evaluere spise tidspunkt og varighet for eventuelle endringer
til høsten. 7.trinn skal også ha kantine neste skoleår, men det vil bli en nedgang i
antall elever (ca.20-30) som vil ha kantine som følge av Kleppelunden skule.
Ordningen med kantine på Bore skule er foreløpig vedtatt av kommunen å
gjelde frem til og med desember 2025.

5. og 6. trinn som spiser først får mulighet til å spise frukt på slutten av dagen
dersom de har med hjemmefra. Skolen sørger for at foresatte får informasjon at
elevene har mulighet til et mellommåltid, typisk frukt, som de kan spise på
slutten av dagen. Dette må elevene ha med seg selv.

23/24 22

Eventuelt/annet
● SU

○ SFO. Nye satser for foreldrebetaling i SFO f.o.m august 2024 og ikke
mulig å velge kun morgentilbud fra kommende skoleår. FAU ønsker en
begrunnelse på hvorfor morgentilbudet blir fjernet for dem som kun
har behov for morgen SFO.

○ SFO. Forslag om at det blir ferie i uke 28-31, mot hele juli som nå. FAU
er positiv til forslaget. For FAU sin del kan dette tas bruk sommeren
2024 så lenge de ansattes rettigheter og stemme blir håndtert på en
riktig måte.

○ Skolerute. Forslag til skolerute for 2024/24 foreligger. FAU har ingen
kommentarer.

● KFU

○ Det ble snakket mye om natteravn i Klepp sentrum, da det er
utfordringer om å få nok foresatte til å stille opp som natteravn. Det er
ønskelig at 7.trinn skal bidra. Dette vil bli diskutert i FAU neste skoleår,
men det er naturlig at dette er dugnaden/aktiviteten som 7.trinn er
ansvarlig for.

○ KFU ble også enig om å endre tidspunktet for natteravner til
20:00-00:00

● Neste møte blir tirsdag den 09.januar 2024.

Sted: Bore skule

Referent: Lill Vien
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